

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, APRIL 20, 1989

(1)

[Text]

The Standing Committee on Labour, Employment and Immigration met at 9:05 o'clock a.m. this day, in Room 269 West Block, for the purpose of electing a Chairman and a Vice-Chairman pursuant to Standing Orders 106(1) and 106(2).

Members of the Committee present: Warren Allmand, Edna Anderson, Jean-Pierre Blackburn, Doug Fee, Ron Fisher, Al Johnson, Allan Koury, Gilbert Parent, George Proud, Larry Schneider, Jacques Vien.

Acting Member present: Bud Bird for Dave Worthy.

In attendance: From the Library of Parliament: Kevin Kerr and Margaret Young, Researcher officers. *From the Committees Directorate:* Richard Dupuis, Committee Clerk.

The Clerk of the Committee presided over the election of the Chairman.

On motion of Larry Schneider, seconded by Jacques Vien, it was agreed,—That Jean-Pierre Blackburn do take the Chair of this Committee as Chairman.

Jean-Pierre Blackburn took the Chair.

On motion of Allan Koury, seconded by Jacques Vien, it was agreed,—That Larry Schneider be elected Vice-Chairman of this Committee.

On motion of Warren Allmand, seconded by Ron Fisher, it was agreed,—That the Chairman be authorized to hold meetings in order to hear evidence and authorize the printing of evidence provided that at least four (4) Members are present, including one (1) Member of the Opposition.

On motion of Allan Koury, seconded by Jacques Vien, it was agreed,—That the Committee print 550 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence*, as established by the Board of Internal Economy.

On motion of Warren Allmand, seconded by Allan Koury, it was agreed,—That the Chairman, Vice-Chairman and three (3) other Members, appointed by the Chairman after the usual consultations with the whips of the different parties, do compose the Sub-committee on Agenda and Procedure.

On motion of Doug Fee, it was agreed,—That the Committee retain the services of one or more research officers from the Library of Parliament, as needed, to assist the Committee in its work, at the discretion of the Chairman.

Warren Allmand moved,—That the Standing Committee on Labour, Employment and Immigration take up as its first item of business, the policy paper on Unemployment Insurance tabled in the House on April

PROCÈS-VERBAUX

LE JEUDI 20 AVRIL 1989

(1)

[Traduction]

Le Comité permanent du travail, de l'emploi et de l'immigration se réunit, aujourd'hui à 9 h 05, dans la pièce 269 de l'Édifice de l'ouest, pour élire un président et un vice-président, conformément aux dispositions des paragraphes 106(1) et 106(2).

Membres du Comité présents: Warren Allmand, Edna Anderson, Jean-Pierre Blackburn, Doug Fee, Ron Fisher, Al Johnson, Allan Koury, Gilbert Parent, George Proud, Larry Schneider, Jacques Vien.

Membre suppléant présent: Bud Bird remplace Dave Worthy.

Aussi présents: De la Bibliothèque du Parlement: Kevin Kerr et Margaret Young, attachés de recherche. *De la Direction des comités:* Richard Dupuis, greffier de Comité.

Le greffier du Comité préside l'élection d'un président.

Sur motion de Larry Schneider, appuyé par Jacques Vien, il est convenu,—Que Jean-Pierre Blackburn occupe le fauteuil du présent Comité en qualité de président.

Jean-Pierre Blackburn occupe le fauteuil.

Sur motion d'Allan Koury, appuyé par Jacques Vien, il est convenu,—Que Larry Schneider soit élu vice-président du présent Comité.

Sur motion de Warren Allmand, appuyé par Ron Fisher, il est convenu,—Que le président soit autorisé à tenir des réunions pour recevoir des témoignages et en permettre l'impression en l'absence du quorum, pourvu qu'au moins quatre (4) membres soient présents, dont un (1) membre de l'opposition.

Sur motion d'Allan Koury, appuyé par Jacques Vien, il est convenu,—Que le Comité fasse imprimer 550 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*, conformément à la politique adoptée par le Bureau de la régie interne.

Sur motion de Warren Allmand, appuyé par Allan Koury, il est convenu,—Que le président, le vice-président et trois (3) membres désignés par le président après les consultations d'usage avec les whips des divers partis, forment le Sous-comité du programme et de la procédure.

Sur motion de Doug Fee, il est convenu,—Que le Comité retienne, s'il le juge utile et à la discrétion du président, les services d'un ou de plusieurs attachés de recherche de la Bibliothèque du Parlement pour l'aider dans ses travaux.

Warren Allmand propose,—Que le Comité permanent du travail, de l'emploi et de l'immigration aborde tout d'abord le document consacré à l'assurance-chômage, déposé sur le bureau de la Chambre le 11 avril 1989; et